

8 Telecom Group Limited

8 電訊集團有限公司

Unit 2101-6, 21/F, Prosperity Millennia Plaza,
663 King's Road, Quarry Bay, Hong Kong
Tel : (852) 3184 0000
Fax : (852) 3184 1818
Website : www.8telecom.com.hk
Email Address : general@8telecom.com.hk

香港鰂魚涌英皇道663號泓富產業
千禧廣場2101-6室
電話 : (852) 3184 0000
傳真 : (852) 3184 1818
網址 : www.8telecom.com.hk
電子郵箱 : general@8telecom.com.hk

Senior Management

Mr. Victor Lee	Managing Director
Mr. Roger Li	General Manager, Product Management
Mr. Eric Chan	General Manager, Services Group
Mr. Andy Wong	Assistant General Manager Sales Department

高層管理人員

利嘉鳴先生	董事總經理
李耀安先生	總經理，產品市務及方案顧問
陳沛鈞先生	總經理，服務總處
黃志輝先生	助理總經理，銷售部

Business Activities

Established in 2004, 8 Telecom Group Limited formed a professional team on providing telecommunication solution. By serving their customers with design, application and customer satisfaction, they expanded their business in both Mainland China and Hong Kong in 2007.

The Group has now successfully extended its services scopes into provision of innovative and satisfaction. Nowadays, the core business of the Group has broadened to video & audio Conference Room Equipment, Security Control and IT Infrastructure. By aiming the SME's needs and cope with today's technologies, they continue to respond their customers with quality, efficiency and security.

Products and Services : Voice, Multimedia Conference Room Solutions, IPT & Data Networking, Security Control, Call Centre Solutions, Customer Relationship Management (CRM) & other Communication related products. Pre and After-Sales, Customer Services, Value-Added, Consultation, Maintenance and Technical Support in all aspects related to Telecommunication and Enterprise Corporate Solution.

業務概況

成立於2004年，8電訊集團憑藉經驗豐富的團隊，提供專業的通訊方案，成為客戶選擇通訊方案時的強勁合作伙伴。於2007年，集團已分別擴展至國內及香港成立分公司。

為滿足客戶業務需求，集團成功擴張多項產品線。包括會議室影音方案、考勤監察系統及數據網絡系統等。迎合中小企客戶的需求及嶄新的科技，8電訊將堅持為客戶提供可靠、高效率及保險的方案為己任。

產品及服務：通訊產品，會議室多媒體解決方案，網絡電話及數據網絡系統，考勤及監察系統，客戶中心，客戶關係管理方案，及相關溝通設備，全面的通訊及企業運作方案相關的售前後服務，客戶服務，增值服務，維修服務及技術支援。